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Abstract (en)
1. Pendulum type armature motor for the drive of electric devices, particularly for the drive of piston pumps of paint spray guns, membrane
compressors or the like comprising a stator (3; 43) having a field coil (4; 44) and comprising an armature (5; 45) assigned to the stator, which
armature at its one end is pivoted and the other end of which is engaging the part to be driven, characterized in that for the control of the motion
of the end of the armature (5; 45) engaging the means (plunger 12 ; piston 52) is compulsorily connected to a stationary mounted element (wall
9; stator 43) of the motor by means of a coupling device (20; 60) the hinge elements (25; 26; 66, 67) of which are variable one against the other
depending from the armature's (5; 45) motion.

Abstract (de)
Bei einem Schwingankermotor (1) zum Antrieb elektrischer Geräte (Membrankompressor 11), der einen mit einer Magnetspule (4) versehenen
Stator (3) und einen an einem Ende gelenkig gelagerten Anker (5) aufweist, dient als Koppelglied (20) ein zweiarmiger Gelenkhebel (21), der
mit einem Ende an dem Anker (5) und mit dem anderen Ende an einem ortsfesten Bauteil angelenkt ist. Des weiteren ist ein mit einem der
verschwenkbaren Hebelarme zusammenwirkender Anschlag (31) vorgesehen, mittels dem der die Zustellung des Ankers in Richtung des Stators
bestimmende Verschwenkbereich des Gelenkhebels (21) begrenzbar ist. Auf diese Weise ist die Zustellbewegung des Ankers (5) leicht und exakt
einstellbar, auch ist eine Nachstellung ohne weiteres möglich und das Aufschlagen des Ankers (5) auf den Stator (3) wird zuverlässig verhindert.
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